
Referat SU-møte RØSK tirsdag 28.01.25. 

Til stede: Niklas Fridtjofsen (repr. politikere), Benny Olsen (repr. foreldre), Gro Wenche 
Stensland (repr. lærere), Trine Guttormsen Pedersen (repr. lærere), Andreas Sørensen (repr. 
andre ansatte), Else Furebotten (rektor). 

Fravær: Jonas Nordeng (repr. foreldre) og Anniken Skjelstad (repr. foreldre). 

 

1. Kortautomat/izettle. 
Det er fremdeles ikke bestilt noe til elevkantina. FAU tar nå saken og bestiller inn. 
Foreldrene har da ansvar for denne. Mulighet for å leie den ut til ulike arrangement på 
skolen. 
 

2. Godteri og brus siste skoledag. 
Vært tatt opp i FAU. De mener at lærerne kan avgjøre dette. Avgjørelsen bringes 
videre til elevrådet. 
 

3. Info fra elevundersøkelsen. 
Denne er gjennomgått med lærerne og elevrådet. RØSK ønsker å sammenligne med 
seg selv. Mange gode tilbakemeldinger fra elevene. RØSK er fornøyd med resultatet. 
Det er en fin fremgang, men det fremkommer at det må jobbes mere med 
motivasjonen til elevene. Få dem mere motivert for skolen.  
 

4. Bærekraft mot 2030. 
Elevtallet går kraftig ned i årene som kommer for alle tre skolene i kommunen. 
Hvordan tenker vi fremover? Prosessen følges. 
 

5. Buss-skur/busslomme. 
Buss-skuret som ble satt opp i Russånes var veldig tiltrengt. Nå ønsker også Pothus og 
Kvæle buss-skur. I tillegg er det et stort behov for skilting ved undergangen på Brenne 
om at det ferdes skolebarn på veien. Niklas tar ansvar og undersøker dette. 
 

6. Rombytte på skolen. 
Det har vært tenkt på bytte av rom/avdelinger mellom trinnene. Dette trengs det tid til. 
Blir derfor ikke gjort noe med det første. Vi følger utviklingen av prosessen Bærekraft 
mot 2030 for å se an evt. omstrukturering. 
 

7. Timeplan/organisering av skoledagen. 
Småtrinnet har annen organisering enn mellomtrinnet og ungdomsskolen. Dette fordi 
de har yngre elever. De yngste elevene har to lange skoledager (som de andre trinnene) 
og tre kortere skoledager. Alle trinnene synes deres ordning fungerer greit. Det jobbes 
nå for å prøve og endre dette slik at hele skolen har lik ordning. Det diskuteres siden 
assistenter/fagarbeidere må byttes på mellom trinnene. Ingenting er avklart enda. 
 
 
 



8. Budsjett 2025. 
RØSK får oppgradering for 7 mill. kroner. Det er allerede bestemt en del ting som må 
utbedres. Taket på formingsbygget må skiftes. Premissene for rivning av bygget 
gjelder ikke lenger. Vinduer på gammelskolen mot nord må byttes. Elevtoalett, som er 
«båser», skal endres slik at de blir lukket. Uteområdet ønskes endret. Det er behov for 
utendørsklasserom og oppgradering av lekeapparater. Det diskuteres om uteområdet 
på skolen kan bli som en «samfunnspark» for nærmiljøet. Skolen har nå opprettet en 
arbeidsgruppe som skal se på uteområdet. 
 

9. Økonomien på RØSK. 
Rektor sier det mest sannsynlig vil bli et lite underskudd (kanskje 100.000 ?) på 
grunnskolen. VO ligger allerede en del i minus. Dette er ikke helt avklart enda, noen 
tilskudd er ikke kommet til skolen. 
 

10. Rekruttering av lærere. 
Det er problemer med å finne vikarer, både ved kortere og lengre fravær. Hva gjør 
skoleeier/kommunen for å rekruttere lærere? Hvordan kan vi tenke fremover for å få 
lærere til kommunen? 
 

11. LMP. 
RØSK deltar i et læringsmiljøprosjekt. Det er med fokus på bl.a. utviklingsarbeid, 
foreldresamarbeid, relasjoner elev-lærer/elev-elev/lærer-elev, klassemiljø, 
klasseledelse. 
 

12. Juleavslutning i kirka. 
Det har vært diskutert i FAU at det er uheldig at elevene ved RØSK ikke får ha 
avslutning i kirka før jul. Det var ikke en lett avgjørelse for rektor å kutte denne 
tradisjonen. Grunnen er at skysskostnadene til kirken ble for store (18.000,-?). RØSK 
hadde en fin avslutning før jul med presten i gymsalen. 
 

13. Telefonbruk blant elever. 
Det reageres i FAU på at elever i innskolingsgruppene får bruke mobiltelefoner hele 
skoledagen. Dette er meget uheldig. Rektor sier at det er tatt opp med lærerne i 
klassene det gjelder. Ingen elever skal bruke mobiltelefonene i skoletiden. 
Skolereglene på RØSK gjelder for alle elevene. Ingen elever skal bruke mobiltelefon i 
skoletiden. 
 

14. Skyssmidler. 
Administrasjonen må løfte opp at det er behov for mere skyssmidler i 
ressursfordelingsmodellen. 
 

15. Grillhus/gapahuk. 
Finnes det en mulighet for å få et grillhus på uteområdet for 1.-4.trinn? 
 
 
Ref. 
Trine G. Pedersen. 


